
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z  5. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 08. 11. 2017 
  

 

 

Dne 08. 11. 2017 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Základní škola Karlovy Vary, Poštovní 19, příspěvková organizace 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14.30 hodin a skončeno v 16.00 hodin 

Přítomni:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Jiří Dietz, 

Mgr. Vladimír Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc 

 

 

Omluveni:  Jaroslav Kubricht, Ing. Jiří Rezek 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

     

 

Program jednání: 

1. Přivítání členů komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu ze 4. jednání komise ze dne 20. 09. 2017 

4. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 20. 09. 2017 

5. Informace o stavu projektu EU – Kyberbezpečnost – výzva č. 47 

6. Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2018 

7. Vánoční trhy 2017 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou 

8. Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ 

9. Různé, diskuze 

10. Návrh usnesení  

11. Závěr  

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Jan Poula.  
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1.  Přivítání členů komise   

 

Předseda komise Mgr. Jan Poula přivítal všechny členy komise ŠVD. 

 

 

2.  Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

 

3.  Schválení zápisu ze 4. jednání komise ze dne 20. 09. 2017 

 

Zápis č. 4 / 2017 ze dne 20. 09. 2017 byl schválen v předloženém znění. 

 

Hlasování:  

          pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Jiří Dietz,  

   Mgr. Vladimír Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc   

proti:  nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 20. 09. 2017 

 

Byla provedena kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání komise, které se konalo dne 20. 

09. 2017. Usnesení bylo splněno. 

 

 

5.  Informace o stavu projektu EU – Kyberbezpečnost – výzva č. 47 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o aktuálním stavu projektu 

„Kyberbezpečnost“. Žádost o dotaci z výzvy č. 47 IROP úspěšně prošla věcným hodnocením, 

projekt obdržel 31 bodů z celkem 36 možných (projekt nezískal 5 bodů za aktivitu rozšíření 

kapacity škol, kterou v podmínkách Karlových Varů nešlo v rámci projektu realizovat). Do 

projektu je zapojeno 8 základních škol na území města a bude vybudováno 13 nových 

odborných učeben. V současné době kontaktují pracovníci ORI jednotlivé školy a probíhá 

upřesňování harmonogramu. Termín pro dokončení realizace projektu je 30. 04. 2019.  

 

 

6.  Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2018 

 

Návrh rozpočtu byl zpracován dle požadavků ředitelů škol a školských zařízení. V současné 

době návrh výdajů převyšuje předpoklad příjmů rozpočtu roku 2018. Ve vedení města je 

diskutován další postup, na návrhu rozpočtu města se dále pracuje. 
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7.  Vánoční trhy 2017 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o konání vánočních trhů. V letošním roce 

se trhy budou konat na prostranství před budovou Alžbětiných lázní ve Smetanových sadech. 

Organizátorem trhů je společnost KV CITY CENTRUM, s. r. o. Pořádající společnost 

oslovila ředitelky mateřských škol a ředitelky a ředitele základních škol, zda by měli zájem 

zorganizovat vystoupení dětí a žáků na této akci.  

 

Členové komise pozitivně zhodnotili záměr organizátora zapojit do příprav doprovodného 

kulturního programu vánočních trhů mateřské a základní školy a v rámci této akce 

prezentovat šikovné a nadané děti z karlovarských škol. 

 

 

 8.  Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ 

 

Komise ŠVD se zabývala demografickým vývojem v Karlových Varech, počtem dětí 

v mateřských školách a počtem žáků v základních školách, které zřizuje Statutární město 

Karlovy Vary.  

 

Na základě podkladů zpracovaných odborem kultury, školství a tělovýchovy informoval 

předseda komise Mgr. Jan Poula členy komise o počtu dětí v mateřských školách a počtu žáků 

v základních školách v Karlových Varech.  

 

Počty dětí v MŠ: 

 

Školní rok 2012/2013    1 518 dětí 

Školní rok 2013/2014    1 504 dětí 

Školní rok 2014/2015    1 435 dětí 

Školní rok 2015/2016    1 416 dětí 

Školní rok 2016/2017    1 330 dětí 

Školní rok 2017/2018    1 407 dětí 

 

Počty žáků v ZŠ: 

 

Školní rok 2012/2013    3 557 žáků 

Školní rok 2013/2014    3 720 žáků 

Školní rok 2014/2015    3 852 žáků 

Školní rok 2015/2016    4 025 žáků 

Školní rok 2016/2017    4 098 žáků 

Školní rok 2017/2018    4 083 žáků 
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9.  Různé, diskuze 

 

 Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise, že pozvolna končí stávající tříleté 

funkční období Školských rad při základních školách zřizovaných Statutárním městem 

Karlovy Vary. Jmenování členů (zástupců za zřizovatele) proběhlo na jednání Rady 

města Karlovy Vary dne 24. 02. 2015 – usnesení č. RM/303/2/15. Ředitelé škol 

obdrželi informace potřebné k zajištění nových voleb do školských rad.  

 

 Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o návštěvě mateřských škol 

v souvislosti s oslavami „Mikuláše“. Zástupci vedení města navštíví vybrané mateřské 

školy a dětem předají drobné dárky.   

 

 Mgr. Vladimír Hůrka otevřel téma Veřejné vysoké školy v Karlových Varech. 

Následně Ing. Bc. František Škaryd doplnil informaci o konání Dnů otevřených dveří, 

tyto dny se budou konat v měsících listopad 2017 až únor 2018 v prostoru bývalé 

základní školy na nábř. Jana Palacha v Karlových Varech, a to každý druhý pátek 

v měsíci počínaje dnem 10. 11. 2017. 

  

 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 21. 02. 2018 od 14.30 hodin 

v Základní škole Karlovy Vary, Krušnohorská 11, příspěvková organizace.  

 

 

Dne: 09. 11. 2017 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise   _____________________ 

              

           

             

         _____________________ 

            Mgr. Jan Poula 

             předseda komise 


